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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

sa 6. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 28. 12. 2023. u 11.30 sati 

u prostorijama Hotela Westin. 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza Nikolina Babić otvorila je 6. sjednicu Upravnog odbora 

i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina, Bojan Ružić, Pero Barović, Mate Matić, Sanja Brkić, Jasmin Bajić, P. 

Šimić 

ZOOM: N. Nakić, 

Član NO: M. Pepur 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice: V. Jovanoski, V. Blažun, Ž. Pongračić  

 

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

Predsjednica je predložila dopunu dnevnog reda sa točkom izvještaja sportske direktorice 

vezano uz aktualna događanja što je jednoglasno prihvaćeno 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice UO  
2. Verifikacije pitanja koje ne trpe odgodu 
3. Prijedlog Odluke o financiranju selekcija za 2024. godinu 
4. Prijedlog Odluke o dodjeli loptica  
5. Prijedlog Odluke o sudačkim pristojbama 
6. Primanje TK Postira u članstvo HTS-a 
7. Razno 

 

Točka 1. 

Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice UO  
 

Zapisnik je verificiran jednoglasno i bez rasprave. 
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Točka 2. 

Zapisnik pitanja koje ne trpe odgodu verificirani su jednoglasno i bez rasprave. 
 

Zapisnik je verificiran jednoglasno i bez rasprave. 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o financiranju selekcija za 2024. godinu 
 

Vanja Blažun detaljno je prezentirao  povećanje financiranja selekcija za 2024. godinu koje su 

članovi UO dobili u pisanim materijalima za sjednicu. Šestero reprezentativaca dobilo je 

dodatno povećanje financiranja sukladno prijedlogu izbornika. Predloženo je da izbornici 

imaju obvezu umjesto dosadašnjih godišnjih izvještaja, imaju obvezu šestomjesečnih izvještaja 

reprezentacija.  

Predsjednica predlaže da s izjednače iznosi financiranja za  P. Marčinko, D. Prižmić i M. Dodig, 

da se iznos predloženog dodatnog financiranja za A. Voljavca stavi na rezervaciju te po 

izvještaju izbornika aktivira Odlukom UO, te da ukoliko igrač dosegne na rang listi 180. da se 

izuzima iz daljnjeg financiranja jer mu taj rang osigurava ulazak u kvalifikacije svih Grand 

Slamova. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Franc Regina predložio je da se igrači koji uđu u top 100 obavežu vratiti iznos koji je HTS uložio 

u njihov razvoj u tzv. fond za razvoj mladih igrača. Bojan Ružić napomenuo je da sada igrači 

imaju samo prava ali ne i pisane obveze. Sanja Brkić predložila je da se igrače obaveže ne 

financijski, već da su u obvezi sudjelovati u promotivnim događanjima HTS-a. Predsjednica je 

predložila da se  pregledaju i nekadašnji ugovori za igrače, te da se svi navedeni prijedlozi 

objedine i dostave Stručnom odboru na razradu i razmatranje.  

 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o dodjeli loptica 
 
Vanja Blažun detaljno je prezentirao prijedlog odluke koja je dostavljena u pisanim 

materijalima. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i bez rasprave. 

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o sudačkim pristojbama 
 

Izvršni direktor Vladimir Jovanoski izvijestio je članove o izmjeni iznosa sudačkih pristojbi 

koje su dostavljene u pisanim materijalima.  

Prijedlog je prihvaćen jednoglasno. 
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Točka 6. 

Primanje TK Postira u članstvo HTS-a 
 
M. Pepur ukratko je predstavio TK Postira obzirom da se nalazi na području iz kojeg on dolazi. 
Izvršni direktor također je izvijestio da će TK Postira biti primljen u privremeno članstvo HTS-a 
što znači da će igrači moći nastupati ali da klub neće još imati pravo glasa dok ne postane 
punopravni član TS Splitsko dalmatinske županije. Jednoglasno je prihvaćen prijedlog te je 
proslijeđen Skupštini da donošenje. 
 

Točka 7. 
 

Razno 
Predsjednica je izvijestila članove UO o obavljenim razgovorima sa potencijalnim Davis Cup 
izbornicima i sa članovima DC reprezentacije vezano uz potvrđivanje novog izbornika. Jedan 
od najvažnijih kriterija za izborničko mjesto bila je fleksibilnost u vremenu za potrebe članova 
reprezentacija 18 i seniori, tj. kada im je potrebna pomoć u trenažnom procesu da u tom 
trenutku imaju izbornika na raspolaganju. Usuglašen je prijedlog da to bude Velimir Zovko. 
Nakon kraće rasprave prijedlog je jednoglasno prihvaćen. Vladimir Jovanoski ukratko je 
izvijestio članove UO o obavljenim akcijama vezano uz Davis Cup.  
 
 

Završeno u 12.30 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 




